
Zasedáńı SKAS MFF UK ze dne 3. 5. 2017
Zapsal: Josef Svoboda
Př́ıtomńı:

Peter Korcsok, Tomáš Masař́ık, Milan Pšenička, Jan Muśılek, Jana Novotná, Jindřich Pikora, Josef
Svoboda
Omluveni: Vı́t Musil
Hosté: Frantǐsek Chmeĺık

Jednáńı bylo zahájeno v 14:00.

1 Program zasedáńı

1. Vnitřńı předpisy
2. Rozpočet
3. Různé

2 Vnitřńı předpisy

Proběhla diskuze o jednotlivých vnitřńıch předpisech.

1. Statut

Peter Korcsok namı́tá, že některé části Statutu by měly patřit do volebńıho a jednaćıho řádu.

J. Muśılek poznamenává, že

- stránky jsou webové, nikoli internetové. - Čl. 7 nepatř́ı do části samosprávné orgány fakulty - ve
statutu chyb́ı názvy článk̊u

Př́ılohy statutu: J. Muśılek navrhuje, aby členy rozvrhové komise mohli být i studenti (tj. členové
akademické obce).

Připomı́nky J. Muśılka jsou př́ılohou zápisu (ve změnové verzi).

2. Disciplinárńı řád J. Muśılek mı́ńı, že je tam hodně duplicit z univerzitńıho předpisu. Proděkan
Chmeĺık vysvětluje, že je praktické, aby tam bylo všechno, co je potřeba pro disciplinárńı ř́ızeńı.

3. Pravidla pro konáńı rigorozńı zkoušky F. Chmeĺık upozorňuje, že oproti dř́ıvěǰsku se rigorozńı práce
odevzdává elektronicky.

4. Jednaćı a volebńı řád Došlo ke změně - nově bude mı́t SKAS 9 senátor̊u, přechodná opatřeńı budou
ukončeny v roce 2020.

5. Pravidla pro organizaci studia

(a) Opravné termı́ny na zápočet: Je třeba to zformulovat.

(b) J. Muśılek navrhuje vyškrtnout ověřovaćı zkoušku u vyznamenáńı a nahradit to možnost́ı mı́t
jednu trojku.

(c) Výkaz o studiu. Navrhujeme zrušit možnost děkana zavést paṕırové indexy.

(d) Zrušeńı tisku bakalářských a diplomových praćı. Proběhla diskuze a nepanuje jednoznačný
názor.

6. Pravidla pro přiznáváńı stipendíı

(a) Uznáváńı čtyřek - J. Muśılek navrhuje, aby se poč́ıtala posledńı známka ze všech termı́n̊u
zkoušky.

(b) T. Masař́ık navrhuje zrušit podmı́nku pro prospěchové stipendium na 20 procent nesplněných
kredit̊u kredit̊u. SKAS souhlaśı.

(c) Čl. 2 odst. 6 a 7 J. Muśılek navrhuje vypustit ”nestanov́ı li děkan na konci rozhodného úseku
jinak”.

(d) J. Muśılek navrhuje vypustit Čl. 2 odst. 11. (lidé studuj́ıćı v r̊uzných oblastech vzděláváńı by
měli mı́t právo na dvě stipendia).
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3 Rozpočet

Podle J. Muśılka je rozpočet netransparentńı a předevš́ım nečitelný. Proděkan Rokyta nab́ıźı, že udělá
sezeńı, kde nám rozpočet vysvětĺı. J. Muśılek ho oslov́ı. P. Korcsok oslov́ı Grilla, aby domluvil sezeńı s
Lamkovou.

Respirium na Malé straně bude podle proděkana Čepka zaplaceno z rozpočtu informatické sekce.

Smlouva s pańı Starostovou o pronájmu na MS: J. Svoboda nechápe, proč je v přeplněné budově MFF
restaurace. J. Novotná navrhuje, aby byla smlouva na kratš́ı dobu, než tři roky (např. na dva roky). M.
Pšenička chce, aby se zjistilo, kolik lid́ı z MFF restauraci navštěvuje. Podle proděkana Čepka maj́ı mı́t
studenti slevu na j́ıdlo, což by SKAS uv́ıtal. J. Muśılkovi vad́ı, že informace o smlouvě s pańı Starostou
pan tajemńık neposlal předem.

4 Různé

Vedeńı fakulty předkládá senátu strukturovanou zprávu o pr̊uběhu ankety. SKAS by rád tuto zprávu
dostával po každém vyhodnoceńı ankety, tedy po každém semestru.

Usneseńı: SKAS MFF UK apeluje na vedeńı MFF UK, aby předkládalo senátu zprávu o pr̊uběhu a
využit́ı výsledk̊u hodnoceńı vzdělávaćı činnosti studenty po každém ukončeńı hodnoceńı, tedy po každém
semestru. pro: 8:0:0

Jednáńı bylo ukončeno v 18:00.

2


